
 

Sankce nikdy nic 

užitečného nepřinesly, 

řekl uruguayský 

prezident  

— 08/01/2015  

Uruguajský prezident Jose Mujica ve svém proslovu zdůraznil důležitost spolupráce 

latinskoamerických zemí a vyjádřil naději, že Spojené státy uvolní embargo uvalené na Kubu.  

Na adresu Brazílie prezident řekl, že v regionu je sice velkou zemí, avšak malou pro svět. 

Dodal, že pro dobro tamní oblasti musí Uruguay s Brazílií spolupracovat, jak nejlépe to jen 

půjde.  

K otázce současného zlepšování americko-kubánských vztahů řekl, že doufá v uvolnění 

embarga uvaleného Washingtonem. „Z ekonomických sankcí vždy nejvíce trpí chudí lidé.“  

 

 

 

„Musíme se z historie poučit. Sankce nikdy nepřinesly nic než utrpení lidí. Viděli jsme to v 

Itálii, Španělsku, Íránu i Rusku. Oběťmi sankcí jsou vždy chudí lidé. Věřím, že je nezbytným 

krokem zrušit embargo uvalené na Kubu.“  

Barack Obama nedávno namířil hlavní cíl své politiky na obnovení vzájemných vztahů s 

kubánskou vládou. Díky podpoře americké veřejnosti by si tak americký prezident mohl 

spravit svoji špatnou reputaci. Nejistá je však role republikánů, kteří plánu tvrdě oponují.  
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